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 Pan 
 Łukasz Gibała 
 Radny Miasta Krakowa 
 
 
 
 
 

Odpowiadając na Pana interpelację w sprawie przyszłości sekcji hokejowej Cracovii, 
przekazaną przez Pana Jakuba Koska, Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa 24 kwietnia 
2025 r., uprzejmie informuję.  

 
Boisko kryte do hokeja, o którym mowa w interpelacji, usytuowane jest na działce                               

nr 292/5 obr. 17 Śródmieście stanowiącej własność Miasta Krakowa – miasta na prawach 
powiatu. Na podstawie obowiązującej umowy zawartej na czas określony (do 2034 r.), 
aktualnym operatorem obiektu lodowiska im. Adama „Rocha” Kowalskiego pozostaje Klub 
Sportowy Cracovia S.A. Do Zarządu Infrastruktury Sportowej w Krakowie nie wpłynęło żadne 
formalne oświadczenie Klubu o rezygnacji z użytkowania lodowiska. W związku z tym wszystkie 
postanowienia zawarte w obowiązującej umowie pozostają aktualne. 

 
Zarząd Infrastruktury Sportowej pozostaje w stałym kontakcie z KS Cracovia S.A. oraz 

Comarch S.A. W ostatnim czasie odbyły się spotkania z udziałem przedstawicieli Klubu, firmy 
Comarch oraz władz Miasta, podczas których omawiano bieżącą sytuację obiektu oraz 
potencjalne kierunki dalszej współpracy związanej z sekcją hokeja. W trosce o przyszłość hokeja 
w Krakowie Zarząd Infrastruktury Sportowej deklaruje gotowość do wypracowania nowej 
formuły współpracy. Wśród rozważanych scenariuszy znajduje się m.in. zmiana operatora 
lodowiska lub przejęcie funkcji operatora przez ZIS i udostępnianie obiektu na potrzeby 
działalności sekcji hokejowej. Warunkiem takiej współpracy jest zapewnienie 
długoterminowego i stabilnego finansowania – co najmniej na okres kilku lat. Współpraca taka 
musi odbywać się na przejrzystych zasadach i bez obciążania budżetu Gminy Miejskiej Kraków. 
Aktualnie ZIS oczekuje na przekazanie szczegółowych danych finansowych dotyczących 
funkcjonowania lodowiska. Na podstawie tych informacji możliwe będzie przeprowadzenie 
szczegółowej analizy i określenie warunków ewentualnej dalszej współpracy – w tym zasad 
korzystania z obiektu przez sekcję hokejową. 



 

 

Równolegle ZIS podejmuje działania mające na celu modernizację i poprawę jakości 
infrastruktury sportowej. Aktualnie opracowywany jest wniosek o dofinansowanie modernizacji 
lodowiska w ramach rządowego Programu budowy lodowisk – edycja 2025. 
 

Władze Miasta oraz Zarząd Infrastruktury Sportowej w Krakowie są otwarte i gotowe 
do dialogu oraz współpracy ze środowiskami i osobami, którym na sercu leży dobro hokeja                          
w Krakowie, w tym do ustalenia takich form współpracy, które dadzą jak największe szanse dla 
przetrwania sekcji hokejowej w nowej formule właścicielsko-organizacyjnej.  
 

z up. PREZYDENTA MIASTA 
 

Łukasz Sęk 
Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Otrzymują: 
1. Adresat 
2. Zarząd Infrastruktury Sportowej w Krakowie 
3. Wydział Sportu 
4. Pełnomocnik PMK ds. Rozwoju Kultury Fizycznej 
5. Biuro Nadzoru Właścicielskiego 
6. Wydział Skarbu Miasta 
7. Biuletyn Informacji Publicznej 
8. Aa 
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